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Kai-Ari Lundell ja yksitoista muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen:

”Tikkurilan ja Myyrmäen keskustojen rakentaminen uhkaa näivettää vantaalaisen torikaupan. Samalla 
perinteisten Maalaismarkkinoiden toripaikat ovat jäämässä työmaiden alla. 

Torikauppiasyhdistys pulittaa yhteensä noin 30 000 euroa vuodessa torivuokriin, jätehuoltomaksuihin ja 
lumenluontiin. Nyt tulot ovat romahtamassa, mikä pahimmillaan voi johtaa yhdistyksen 50-vuotisen 
toiminnan loppumiseen. 

Torit markkinoineen ovat oleellinen osa Vantaata. Kaupungin arvoissa painotetaan vahvasti 
yhteisöllisyyttä. Torit ja markkinat kuuluvat vahvasti yhteisölliseen kaupunkikulttuuriin.

Esitän, että kaupunki tukee Torikauppiasyhdistystä 15 000 eurolla vuodessa ylimenokauden ajan, kunnes 
Vantaan torit ovat taas kunnossa.”

Kaupunginvaltuusto 28.1.2019 § 16

Päätös: 
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
_____

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimiala toteaa vastauksena seuraavaa:

Vantaan hallintosäännön mukaan ainoastaan kaupunginhallitus voi päättää avustuksien myöntämisestä.

Avustusten asemasta kuntatekniikan keskuksen kunnossapito sekä luvat ja valvonta -yksiköiden edustajat
ovat keskustelleet helmikuussa 2019 Vantaan torikauppiasyhdistyksen edustajien kanssa. Keskusteluissa 
on sovittu hyvässä hengessä ja yksimielisesti, että kuntatekniikan keskus päivittää toritoimintasopimusta 
ja markkinalupia sekä niihin liittyviä maksuja niiltä osin, kuin toimialalla on siihen valtuuksia. Jatkossa 
toritoimintasopimusta tullaan myös päivittämään vuosittain, tarvittaessa useamminkin. 
Kunnossapitoyksikkö pyrkii myös parantamaan yhdistyksen toimintaedellytyksiä pidentämällä toriaikoja, 
poistamalla talvihoitovelvoitteita sekä pienentämällä aluevuokria. 

Kaupunkimme keskusta-alueet rakentuvat ja uusiutuvat lähivuosina voimakkaasti. 
Rakennustoimenpiteitä kohdistuu väistämättä myös tori- ja markkina-alueisiin sekä niiden ympäristöihin.
Toritoiminta saattaa joutua näiden vuoksi ajoittain kärsimään, mutta kuntatekniikan keskus pyrkii 
aktiivisesti muilla toimillaan, yhteistyössä torikauppiasyhdistyksen kanssa, keksimään korvaavia 
ratkaisuja, jotka edistävät elinvoimaisen toritoiminnan säilymistä. 

Kaupunginhallitus 29.4.2019 § 34



Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään antaa valtuutetulle Kai-Ari Lundellille sekä 11 muulle aloitteen allekirjoittaneelle valtuutetulle 
kuntatekniikan esityksen mukainen kaupunginhallituksen vastaus.
Päätös:
Hyväksyttiin esitys.
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